
 
 
 
 

 
 
 
       

 
 
 
 
 
    RRAANNEECC  PPLLNNÝÝ  NNOOVVIINNEEKK  AA  ZZPPRRÁÁVV  ZZ    RRAADDVVAANNCCEE  AAŽŽ  KK  VVÁÁMM!!  AAŤŤ  JJSSTTEE  KKDDEEKKOOLLIIVV    --  DDOOBBRRÉÉ    PPOOČČTTEENNÍÍ  !! 

 
ÚVODNÍK: 
 
Rád a často jezdím na kole kolem Radvance. 
Taky rád chodím na procházky. Nedávno jsem si  
opět zašel do Údolí samoty. Jak jsem jím tak 
procházel, míjel jsem pěknou řádků turistů a 
cestou zpět i cyklistů. Mé očekávání meditativní 
procházky v pustých a divokých místech se 
nesplnilo. Nevím jak vzniklo pojmenování tohoto 
místa, ale dnes tam rozhodně samotou trpět 
nebudete. Zkrátka, doby se mění. To ale 
rozhodně není důvod, abyste tohle krásné údolí,  
nenavštívili. Takže: šťastnou cestu.  
Ps: No, tohle je můj nejspíše poslední úvodník. 
Myslím, že  zpravodaj bude vycházet i dál. I když  v 
jiné podobě. Tož, jestli se Vám občas líbilo mé psaní, 
můžete se podívat na můj blog.  
www.michalovi.estranky.cz 
Přeji Vám krásný podzim. 
                                                             m.k.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Vážení občané Radvance a také chalupáři.  
 
Trvalo to dlouho, ale konečně je Váš zpravodaj 
tady. Nějak na to psaní nebyla ta správná 
atmosféra. Přestože o prázdninách bývá spíše 
okurková sezóna, co se událostí týče, tak to 
tentokráte neplatilo o naší obci. Důvodem se 
staly 2 domky na Maxově, které by si rády  
postavily dvě nové rodiny. Ale také nás trochu 
zlenivělo tropické počasí. A navíc je před 
komunálními volbami. Takže na jednu malou 
obec, potažmo na obecní úřad, událostí víc než 
dost. 

 
 
Veřejné zasedání zastupitelstva obce 
25.8.2006   
V zasedací místnosti OÚ se konalo poslední 
veřejné zasedání v tomto volebním období. 
Proto byl také hlavní program věnován 
hodnocení práce za uplynulé téměř 4 roky 
působení stávajícího zastupitelstva. Podal jsem 
podrobnou zprávu o hospodaření obce a o 
akcích, které jsme v obci uskutečnili. 
 
Hodnotící zpráva o činnosti a hospodaření obce 
2002 – 7/2006 

Příjem   Vydání    
2003  2,697.070,-                     1,752.973,- 
2004  2,855.193,-         3,125.503,- 
2005  2,916.396,-    1,819.471,- 
7/2006  1,455.989,-  1,416.864,- 
--------------------------------------------------------------- 
Celkem  9,924.648,-          8,114.811,- 



Úspory ve výši 1,809.837,- Kč, získané převážně za 
prodeje pozemků, jsou uloženy na revolvingovém 
účtu pro investování akce kanalizace obce. 
 

 
 
Dotace získané od KÚ Liberec a Svazku obcí 
Novoborska       
2003                    studně                            40.000,- 
2004                    statika OÚ                   100.000,- 
                            ÚPO                              65.000,- 
                            sekání                            15.000,- 
2005                    rekonstrukce OÚ         220.000,- 
                            oplocení hřbitova        150.000,-  
                            retardéry                        30.000,- 
                            sekání                            15.000,-   
 2006                   ÚPO                              71.000,- 
                            oprava komunikací      230.000,- 
                            křížky                            35.000,- 
------------------------------------------------------------- 
Celkem                                                    971.000,-           

 

 
 
Finanční dary občanů 
Na podporu Antonínské pouti  celkem 15.800,-Kč 
(věnovali – Formánkovi, Štikarovi, Jíšovi, 
Wünschovi, Petrů, Fanta, Klímovi). 
 

 
 
Sponzorské dary občanů a příznivců obce 
Jíšovi     885.000,- skála, opěrná zeď, náhon,  
   křížky 
              28.000,-     projekt návsi 
Januš        140.000,-  podklad pro opravu komuni- 
   kace v roce 2003 
         144.000,- základy křižovatky v roce 2006 
   a část asfaltového povrchu 
                     35.000,-     veřejné osvětlení 
                     20.000,-     odkanalizování polí    
Finanční podíl u pana Januše má i ing.Ullrich. 
 
Wünsch         18.000,-    úprava křížku v polích 
                      19.000,- vysazení lípy + sloup 
   sv. Antonína 
Obermajerová  5.000,- údržba zeleně 
--------------------------------------------------------------- 
Sponzorské dary celkem                     1,294.000,- Kč  

 

Rekonstrukce komunikací provedené v tomto 
roce 
Rok 2006 – Maxov, křižovatky Radvanec, 
komunikace Radvanec kolem Januše – celkové 
náklady 712.369,- Kč. 
Z toho:     dotace             230.000,-        tj. 32 % 
                 sponzor          143.000,-            20 % 
                 obec               338.000,-            48 % 
 

 
 
Jmenovité větší akce 
 
         1) Budova OÚ                         999.600,-    
  (z toho restaurace 280.350,-) 
         2) Oprava studní                             60.000,- 
         3) ÚPO                                  214.000,-    
  (zbývá ještě zaplatit 101.000,-) 
         4) Rozšíření osvětlení                100.000,- 
         5) Oprava komunikací                886.000,-      
         6) Oprava mostů                             89.000,- 
         7) Retardéry                                    88.000,- 
         8) Oplocení hřbitova                   287.000,-            
         9) Zábradlí kaple                         102.000,- 
       10) Údržba kaple                               75.000,- 
       11) Územní rozhodnutí                      91.000,- 
       12) Plynofikace - projekt               130.000,- 
------------------------------------------------------------- 
Celkem větší akce                               3,121.600,- Kč 

 

 
Menší akce 
Oprava čekárny, desky pod popelnice, odvodnění 
polí, zajištění otvoru skály, zaměření historických 
lesů, studie odkanalizování, lavičky, hydranty 
Maxov, orientační tabule Sloup, oprava zdi 
studánky, úprava návsi, oprava mostu k mlýnu. 
Celkem drobné akce                             273.485,- Kč 

 

 
 
Kulturní a společenské akce 
- rozsvícení vánočního stromu             4x 
- Antonínská pouť                                4x 
- pouťová zábava                                 1x     
- beseda o historii Radvance                2x 
- setkání občanů                                   1x 
- přednáška o výživě                            1x 
- obecní zpravodaj                             19x 
 



Výhledové a dlouhodobé akce 
♦ Projekt plynofikace - stavební povolení, zatím 
žádná dotace, ani zájem (vysoká cena za plyn). 
♦ ÚPO -  návrh vyvěšen,do 11/2006 možno přijmout 
♦ Kanalizace  -  sdružení obcí Sloup + Janov + 
Radvanec, zpracovaná studie, změny ÚPO na KÚ a 
v Novém Boru. V roce 2007 pak projekt tlakové 
kanalizace. 
♦ Historický majetek lesy  -  geometricky odděleno, 
žádost na katastrálním úřadu, čekáme na vložení, větší 
část již obec vlastní.  
♦ Historický majetek pole - probíhá řízení mezi obcí, 
katastrálním úřadem a PF ČR, realizace – část v roce 
2006, větší část v roce 2007, případně až po 
digitalizaci. 
♦  Převod pozemků - od PF ČR na obec, příděl již 4 
parcel, další 4 po schválení ÚPO – začátek r. 2007, 
v budoucnu ještě další možnosti 4 – 5 parcel. 
♦ Protipovodňové opatření - částečná realizace 
v rámci budování zahradnického centra a obecní návsi. 
Na potok v obci (intravilánu) bude zpracován vzorový 
projekt tlaku na MŽP, aby majitel, nebo správce 
prováděli údržbu. Projekt vypracuje a zaplatí Svazek 
obcí Novoborska. 
♦ Členství - obec je členem Svazku obcí Novo-borska, 
Sdružení MAS (Místní akční skupina), Sdružení obcí 
kanalizace Sloup. 
♦ OSOR -  v obci je občanské sdružení 
 
Na závěr hodnotící zprávy poděkování sponzorům, 
p.Štikarovi za provádění stavebních úprav, 
p.Marvanovi za technickou a pořadatelskou pomoc při 
poutích, p. Ullrichovi za aktivitu při řešení 
dlouhodobých akcí. 

 
 

 
 
Kanalizace 
Jako zástupce na valnou hromadu Sdružení obcí 
kanalizace Sloup pro jednání o financování akce a 
určení plánu činnosti byl navržen pan ing. Ullrich.      

 

 
 
Převod pozemků 
Byla provedena změna usnesení ze dne 26.5.2006 bod 
A6 z důvodu, že obec bude žádat vydání pozemků p.č. 
283/4 a p.č. 281 bezúplatně až na základě schváleného 
ÚPO. Přilehlé komunikace p.č.1019 a p.č. 1016/1, jako 
přístupové, zůstávají v žádosti o bezúplatný převod, 
pokud nebudou zahrnuty do historického majetku obce. 
                                                                                                    

Směna pozemků 
Obec smění svůj pozemek se studnou p.č. 283/9 o 
výměře 20 m2 za pozemek pana Slánského p.č. 1016/4 
ostatní komunikace a p.č. 283/11 o celkové výměře 50 
m2 bez vzájemných finančních doplatků.   

 

 
 
Prodej pozemků 
-  projednán prodej žadatelky paní Černíkové na část 
pozemku p.č. 570/1 díl a  o výměře 52 m2 za 35,-
Kč/m2. 
                                                                                                     
-  další uvažované prodeje žadatelů: Hloušková, 
Slavatová, Slavata budou na místě prošetřeny a 
projednány na příštím veřejném zasedání. 

 

 
 
Komunální volby 
Podána všeobecná informace o volbách 20. a 21. října 
s tím, že bližší pokyny budou oznámeny ve vývěsce. 
V rámci diskuze byla přednesena otázka proč na 
kandidátce není ani jeden občan z těch, co podepsali 
petici. Tak to bohužel nevím ani já. Jednal jsem se 
čtyřmi občany, kteří podepsali petici, aby kandidovali 
do nového sedmičlenného zastupitelstva. Odmítli. 
Kandidovat je věc veřejná a může tak učinit každý 
trvale bydlící občan a to i jednotlivě, ale nestalo se tak. 

 

 
 
Referendum 
Zastupitelstvo obce rozhodlo svým usnesením, že 
místní referendum v Radvanci nevyhlásí. Důvodem 
k nevyhlášení referenda je položená otázka „Chcete, 
aby se na parcele č. 884/2, tedy na louce vedle domu 
čp. 34 (hájenka) povolila výstavba rodinných domů?“, 
která nespadá do samostatné působnosti obce podle 
zákona č. 22/2004 Sb. § 6. Navržená otázka je 
předmětem rozhodovací činnosti státní správy , na 
kterou se vztahuje tentýž zákon § 7 písm. e). 
Zastupitelstvo při použití zákona č. 22/2004 Sb. § 13 
odst. 1 písm. b) proto rozhodlo, jak výše uvedeno. 
Stručně řečeno – místní referendum se může konat o 
věci, o které rozhoduje místní samospráva. Stavební 
povolení na stavbu rodinného domu je v kompetenci 
státní správy, tj. stavebního úřadu. 
 
Veřejné zasedání bylo ukončeno přijatým usnesením, 
které bylo vyvěšeno na úřední desce OÚ a na 
webových stránkách. 



Vodovod na Maxově 
Zásluhou pana Kojzara a samozřejmě s přispěním řady 
dobrovolníků chalupářů Maxova, budou mít všichni 
zájemci vodovodní přípojky. Sami se podíleli, jak 
finančně, tak i při vlastní realizaci. Obec se na této 
výstavbě podílela jen minimálně a to zaplacením 2 
veřejných hydrantů v částce 30.000,-Kč. Celé dílo 
přišlo místní chalupáře na více jak 700.000,-Kč. Velmi 
tento skutek oceňuji. Radvanec má teď co dohánět, 
vždyť chalupáři na Maxově mají vodovod i kanalizaci. 
Gratuluji. 

 

 
 
Poplatky za domovní odpad 
Blíží se konec roku a stále evidujeme několik neplatičů 
z řad chalupářů hlavně na Maxově. 
Přitom řádný termín zaplacení je konec února. 
Chalupářům tolerujeme až konec prázdnin. Neplatiče 
upozorňuji, že v říjnu předáme seznam našemu 
zastupujícímu právníkovi. Celý proces vymáhání pak 
přijde neplatiče nejméně 10 x tolik. Šetřete své peníze 
a přijďte urychleně vyrovnat své povinnosti.    

 

 
 
Nedělní klid 
Zastupitelstvo obce se rozhodlo, že zatím nebude 
vydávat vyhlášku o klidu a pořádku, ale, že touto 
cestou požádáme místní občany a chalupáře, aby 
respektovali přání většiny a alespoň  v neděli 
nepoužívali žádné hlučné stroje. Věnujme neděli klidu 
a pohodě, odpočívejme a relaxujme a to samé 
umožněme i svým sousedům. Věřím, že dobrovolné 
porozumění mezi sousedy bude mít větší váhu než 
vyhláška. 

                                     
 
Pronájem hospody „U Mlejna“ 
K 1. lednu 2007 bude volná k pronajmutí hospoda se 
sálem a příslušnými plochami. Stávající nájemce pan 
Pokorný po 6 letech provozování už nechce dál 
pokračovat. Hospoda se jeho zásluhou stala oblíbeným 
místem občerstvení a zábavy místních a zejména 
přespolních. Velkou mírou této obliby bylo kuchařské 
umění paní Heleny, která vlastně je takovým pilířem 
místní restaurace. Myslím, že bude dost obtížné 
takovou sehranou dvojku nahradit. Ale taková je 
skutečnost, že všechno jednou skončí.  
Nabídky budeme přijímat písemně až do 30. listopadu 
2006 na obecním úřadu osobně, nebo e-mailem na 
adresu radvanec@iol.cz. 

Životní výročí 
28. září slavila paní Rosalie Barešová své 85. 
narozeniny. Srdečně ji blahopřejeme a přejeme ještě 
dlouhá léta ve zdraví. 

 

 
 
Beseda s kandidáty 
Protože se volby blíží kvapem, bývá dobrým 
zvykem, že se voličům představí kandidáti. Přijměte 
proto pozvání na besedu s kandidáty ve středu 
11.10.2006 v 18.00 do zasedací místnosti obecního 
úřadu.   

 

  
 
Vzhled obce 
- Děkuji všem místním i chalupářům, že udržují obecní 
pozemky podél komunikace před vlastními ploty (tj. 
sekání a uklízení). Vypadá tak hezky, jak předzahrádka 
majitele, tak i celkový vzhled obce. A ještě dotyční 
sekáči ušetří peníze z obecní pokladny. 
 
- Firma pana Wünsche provádí terénní úpravy budoucí 
návsi okolo obecního úřadu. Z dřívější bažiny vznikne 
příjemná procházka i posezení u rybníčka. Na několika 
místech je čerstvě zasetá tráva. Prosím všechny, aby na 
tyto plochy ještě nevstupovali. 
 
- Obec nechala na několika místech vybudovat lavičky 
k odpočinku. Myslím, že je to věc, která do vesnice 
patří. Přesto už nějaký vandal, kterému lavička u 
Nováků vadila, poškodil úmyslně kotvy, které drží 
sedátko. Běžným používáním se to stát nemohlo. 
Lavičky byly zhotoveny velmi pevně. Poraďte, 
sousedé, jak se vypořádat s takovými darebáky?  

 

 
 
Poděkování 
Na závěr chci poděkovat všem členům zastupitelstva za 
jejich práci a snahu při řešení často i obtížných 
záležitostí obce. 
 
                                                                  Jiří Dvořáček  
        starosta      
 
 
 

vydal Obecní úřad Radvanec 2006 
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